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Понимание корпуса источников муниципального права тесно связано со спецификой правопонимания. 
Сторонники узкого понимания состава источников муниципального права относят к ним исключительно нор-
мативные акты федерального, регионального и местного уровня. Сторонники расширительного толкования 
состава источников муниципального права предпринимают попытки обосновать отнесение к ним весьма ши-
рокого круга правовых явлений: постановления Конституционного Суда РФ, судебные (административные) 
прецеденты, акты референдумов, правовая доктрина.
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Understanding the corpus of sources of municipal law is closely related to the specifics of legal understanding. 
Supporters of a narrow understanding of the composition of the sources of municipal law attribute to them exclusively 
regulatory acts of the federal, regional and local levels. Supporters of a broad interpretation of the composition of the 
sources of municipal law make attempts to justify attributing to them a very wide range of legal phenomena: decisions 
of the Constitutional Court of the Russian Federation, judicial (administrative) precedents, acts of referenda, a legal 
doctrine.
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